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Zápis z jednání mimořádné Valné hromady sdružení Studenti FHS UK, z.s. 

U Kř í ž e 8, 158 00 Přaha 5 
IČ O: 22836098 

konane  dne 20. 12. 2020 

v 19:00 v online přostř edí  „Micřosoft Teams“ 
 
 

 

1) Bod č. 1: 

 

Vojtěch Jirka přivítal přítomné a nastínil důvody konání mimořádné Valné hromady:  

Na Valné hromadě konané 15. 11. 2020 proběhla volba statutárních orgánů a radních 

spolku, ale z časových důvodů se neuskutečnila volba revizní komise a hlasování o změně 

stanov z důvodu změny adresy sídla.  

 

Dále uvedl, že se mnoho členů z mimořádné Valné hromady omluvilo, ale prostřednictvím 

elektronické platformy byli všichni o jejím konání a průběhu informováni, vedla se 

diskuse o změně stanov a volbě revizní komise.   

 

Lucie Pultřova  př edstavila syste m volby, kteřy  bude přobí hat tak, ž e se vyhla sí  
hlasova ní  a přostř ednictví m online chatu ke kaž de mu hlasova ní  vžnikne př í spe vek. 
Kdo bude přo – ožnac í  se „palcem“; přoti – „mřac í cí “ emoji. 
 
Č lenu  s hlasovací m přa vem 10. 
 Hostu  1.  
 

 

2) Bod č. 2: 

 

Změna stanov: 

 

Vojtěch Jirka uvedl, že z důvodů změny sídla fakulty je potřeba změnit i adresu sídla 

studentského spolku, probíhala korespondence s děkankou a tajemníkem fakulty, kteří se 

změnou sídla spolku na adresu fakulty souhlasili. Tajemník poskytl písemný souhlas 

s umístěním sídla na adresu Pátkova 2137/5, 182 00 Praha 8 – Libeň, který opatřil 



z důvodu vládních opatření elektronickým podpisem.  

 

Následovala diskuse o změně stanov – padl návrh na zrušení orgánu revizní komise, ale 

po následné debatě plénum dospělo ke konsenzu, že orgán revizní komise má ve spolku 

důležité místo.  

 

Přešlo se k hlasování o změně stanov – změně umístění sídla spolku. 

 

Pro: 10 

Proti: 0 

Zdržel/a se: 0 

 

Plénum si odsouhlasilo změnu sídla spolku na adresu Pátkova 2137/5, 182 00 Praha 8 – 

Libeň. 

 

 

3) Bod č. 3: 

 

Volba rady: 

 

Vojtěch Jirka navrhl, aby volba statutárních orgánů a volba radních spolku proběhla 

formou kandidátky, neboť volba proběhla už na VH 15. 11. 

 

Plénum: 10 

Pro: 10 

Proti: 0 

 

Volba statutárních orgánů a radních proběhne formou kandidátky totožné se zvolenými 

zástupci na VH 15. 11. 

 

Nominovaní:  

 

Předseda: Vojtěch Jirka; místopředsedkyně: Lucie Pultrová; radní pro vnější vztahy: 

Andrea Hisemová; radní pro vnitřní vztahy: Matěj Krofta; radní pro PR: Kristýna 

Kemzová. 

 

Všichni nominovaní s touto podobou rady souhlasili. 

 

Volba: 

 

Pro: 9  

Proti: 0 

Zdržel/a se:1 

 

Hlasování proběhlo úspěšně: 

Předseda: Vojtěch Jirka 

Místopředsedkyně: Lucie Pultrová 

radní pro vnější vztahy: Andrea Hisemová  

radní pro vnitřní vztahy: Matěj Krofta 

radní pro PR: Kristýna Kemzová 



 

 

4) Bod č. 4: 

 

Volba revizní komise: 

 

Vojtěch Jirka navrhl, aby volba revizní komise proběhla volbou kandidátky.  

 

Pro: 10 

Proti: 0 

Zdržel/a se: 0 

 

Volba proběhne formou kandidátky.  

 

Nominováni byli Adam Vostárek, Radek Holodňák a Dan Kosyak.  

Všichni nominovaní nominaci přijali. 

 

Hlasování: 

 

Pro: 7 

Proti: 0 

Zdržel/a se: 3 

 

Volba proběhla úspěšně. 

Členy revizní komise byli zvoleni Adam Vostárek, Radek Holodňák a Dan Kosyak.  

 

 

5) Bod č. 5: 

 

Vánoční večírek: 

 

Lucie Pultrová otevřela diskusi ohledně pořádání Vánočního večírku. Daná vládní 

opatření proti šíření koronaviru neumožnují pořádání tradičního Vánočního večírku, 

nicméně nabízí se možnost večírek uspořádat online.  

Následovala diskuse o datu a programu večírku. Padaly návrhy oslovit vyučující, doplnit 

večírek o hudební vystoupení, autorské čtení, slam poetry… 

Vojtěch Jirka navrhl oslovit plzeňského „slamera“ Martina Seidla známého pod 

uměleckým jménem „Pí“. 

 Padl návrh oslovit v rámci „vánoční“ přednášky doktora M. Švantnera a doktora O. Vášu; 

obrátit se na A. Vostárka v rámci hudebního programu a na „tvůrčí sekci“ v rámci 

autorského výstupu.  

Plénum se shodlo, že online Vánoční večírek má rozhodně smysl a že se spolek pustí do 

organizace, nicméně večírek proběhne nejdříve po Novém roce a bude se tak jednat spíše 

o Novoroční večírek – název a datum doladíme.  

Lucie Pultrová se ujala organizace.  

 

 

6) Bod č. 6: 

 

Návrh na přejmenování spolku na genderově neutrální variantu: 



 

Agáta Hrdličková navrhla změnu názvu spolku na genderově neutrální variantu, tj. 

nahradit generické maskulinum v názvu.  

Následovala debata ohledně vůle ke změně, důvodů pro a proti a možných variant nového 

názvu.  

V zásadě jediným důvodem proti je dlouhá tradice spolku pod tímto názvem, nicméně 

z důvodu malého počtu účastníků se nekonalo hlasování pro změnu.  

Lucie Pultrová navíc poukázala na to, že by se o změně názvu měla vést větší diskuse a 

týkat se všech členů spolku, ale třeba i vyučujících a akademiků na fakultě. 

Hlasování o změně názvu se odkládá.  

 

 

 

7) Bod č. 7: 

 

Vojtěch Jirka poděkoval přítomným a ukončil mimořádnou Valnou hromadu.  

 
 
 

V Přaže dne 20. 12. 2020 
 

…......................................................................... 
Vojtěch Jirka, zapisovatel 


